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ZAPISNIK

sa radno-konsulativnog sastanka Komore agencija i unutra5njih sluZbi za za5titu ljudi i

imovine i predstavnika Ministarstva unutra5njih poslova Kantona Sarajevo

Radni sastanak je odrZan u utorak 27.03.2017. godine sa podetkom u 09:00 sati u
prostorijama Ministarstva unutra5njih poslova Kantona Sarajevo, ul. La Benevolencije broj
16.

lspred Ministarstva unutra5njih poslova sastanku su prisustvovali slijededi udesnici:- vedran Mulabdi6, ministar unutrasnjih psolova Kantona sarijevo;- Sanja Petrovi6, direktorica Uprave ia administraciju i podr5ku;
- Aida Ri5ljanin, v.d. glavnog inspektora u inspektoratu KMUp-a;- Tarik Alispahic, inspektor za nadzor rada agencija i USZ;- JusufJaganjac, inspektor zanadzor rada agencUa i USZ;- Muamer Bajraktarevi6, inspektor za nadzor rada agencija i USZ;- Malik Kadri6, strudni savjetnik - upravno rje5avanje;- Miralem Musi6, samostalni inspektor Uprave policije MUP-a Kantona Sarajevo;- Samir Kuki6, samostalni inspektor Uprave policije MUP-a Kantona Sarajevo.

lspred Komore agencija i unutra5njih sluZbi za za5titu ljudi i imovine sastanku su
prisustvovali slijede6i predstavnici :

- Malik Krivi6, predsjednik Upravnog odbora;- Fahrudin Zeljkovid predsjednik Skup5tine;
- Hazim Sahbaz, predsjednik Nadzornog odbora;- Mensud Cibra, 6lan Upravnog odbora;- Alija Ja5arevid, predstavnik Gama AA;
- Dragan Miokovi6, predstavnik Sector Security-a;- Amra Had2iabdi6, sekretar Komore.

Sastanak je otvorio ministar unutra5njih poslova Kantona Sarajevo Vedran Mulabdi6, te
nakon Sto je pozdravio prisutne i istim se zahvalio na posjefi, istakao je spremnost i
otvorenost Ministarstva unutra5njih poslova Kantona Sarajevo za saradnju sa Komorom
isti6u6i znaeeir i ulogu Agencija za za5titu ljudi i imovine za sigurnosni siitem u Kantonu
Sarajevo i Sire. Takoder je istakao da Komora ima punu podr5ku kada je u pitanju saradnja
sa kantonalnim ministarstvom unutra5njih poslova nagla5avajuci da su Agencije za za5tiiu
ljudi i imovine produ2ena ruka policijskih organa u stu2bi zasiite ljudi i imivine i cjelokupne
sigurnosti u druStvu te izrazio spremnost za nastavak saradnje u svim segmentima.

Nakon Ministrovog izlaganja ispred Ministarstva unutra5njih poslova Kantona Sarajevo,
prisutnim se obratila direktorica Sanja Petrovid pozdravljajuciprisutne udesnike i zahvalila se
na interesu za sastanak i istakla da vec postoji saradnja Agencija sa Kantonalnim
ministarstvom koja ie se u narednom periodu jos prosiriti obzir:om da je 

-Komora 
osnovana i

da ie izrailen interes od Komore za boljom saradnjom sa Ministarstvom u pogledu pravnih i
organizacijskih poslova.



lnspektor Muamer Bajraktarevic se ispred Ministarstva unutra5njih poslova Kantona Sarajevo
obratio ucesnicima sastanka i predstavio prisutne kolege nagla5avajuci da su sastanku
prisutni drZavni sluZbenici iz Uprave za administraciju i podr5ku ciji je opis poslova vezan za
provodenje odredbi zakonskih i podzakonskih akata kojima je regulisana oblast privatne
sigurnosti, te policijski sluZbenici Uprave policije Kantona Sarajevo koji predstavljaju
referentne predstavnike Uprave policije u smislu izvr5enja poslova na terenu te konekcije sa
uposlenicima Agencija za za5titu ljudi i imovine na terenu, nakon dega je dao rijed
predstavnicima Komore.

U tom pogledu gospodin Malik Krivic je pozdravio prisutne, zahvalio se na podr5ci i

izdvojenom vremenu kantonalnog ministra unutra5njih poslova za odrlavanje sastanka i

predstavio predstavnike Komore. U svom izlaganju Malik Krivic je iznio programske ciljeve
Komore, nagla5avajuci da pored odlidne saradnje Agencija i kantonalnog ministarstva
unutra5njih poslova, Komora Zeli poboljSati tu saradnju i izdici je na veci nivo, isticu6i da
Komora u svom sastavu broji 31 Agenciju. Takoder, posebno je naglasio da u sluZbi za5tite
ljudi i imovine na podrucju Kantona Sarajevo radi cca. 19t25 zailtitara, kao ida je 1860
objekata na podrudju Kantona Sarajevo pod fizi6kom za5titom te oko 4932 objekta pod
tehnidkom za5titom Agencija zazaillilu ljudi i imovine na podrudju Kantona Sarajevo.

Posebno je istakao da su Agencije bitan faktor sigurnosti na podrucju grada Sarajeva te se
nada da ce ovaj sastanak biti spona za naredne sastanke sa organima Policijskih uprava na
podrudju grada Sarajeva.

U predstavljanju Komore obratio se i Alija Ja5arevi6 sa zahvatno5du na saradnji policijskih
organa sa Agencijama, te istakao zahtjev da se poo5tri inspekcijska kontrola u popodnevnim
i vedernjim satima na odredenim objektima i manifestacijama jer smatra da postoji rad na
crno u odredenim Agencijama kao i da se odgoavrajucim aktivnostima inspekcijskih organa
poku5a sprijediti rad firmi koje nemaju ovlaStenje za obavljanje djelatnosti tehnidke za5tite sa
ciljem da se sprijede te i slicne radnje, a sve opet u interesu dobrobiti cjelokupne dru5tvene
zajednice.

Hazim Sahbaz se obratio prisutnima sa prijedlo gom za uspostavljanje bolje procedure u
slucajevima izuzimanla snimaka sa video nadzornih kamera u slucajevima krividnih dijela
dime bi se sprijedila mogu6a zloupotreba zakona o zastiti lidnih podataka.

U pogledu prijedloga za uspostavljanjem bolje procedure vezano za izuzimanje video
snimaka za rijet, se javio samostalni inspektor Miralem Musi6 izralavajuci zahvalnost zbog
ovakvih inicijativa za sastanke kao i za pro5irenje saradnje. U pogledu procedure izuzimnaja
video snimaka naglasio je da je zakon jasno definisao te odredbe i da se pokuSa uticati na
sudove i tuZila5tvo da se te procedure bolje urede kako bi i Agencije i policija u tom pogledu
imali bolje rezultate. Posebno je istakao da policijski organi bez naloga suda ne mogu
zahtjevati izuzimanje tih video snimaka u sludaju nekih krividnih dijela. U pogledu inicijative
Komore za odrZavanje radnih sastanaka sa Policijskim upravama Miralem Musi6 je
pozdravio tu inicijativu i istakao da 6e on obavjestiti Policijskog komesarazatq vid saradnje i

izrazio spremnost i zalaganje za odrlavanje tih sastanaka.

U svom predstavljanju Mensud Cibra je istakao vid problema u pogledu statusa duvara kod
upotrebe fizidke sile i nadinu tretiranja istog obzirom da su zakonskim odredbama data
ovla5tenja duvaru za upotrebu fizicke sile radi obavljanja poslova za5tite ljudi i imovine.
Takoder je istakao i nadin identifikacije sluZbenog lica na obavljanju poslova za5tite ljudi i

imovine, gdje se prilikom identifikacije sluZbenog lica pored slu2bene iskaznice zahtjeva i

lidna karta, smatrajuci da je sluZbena iskaznica validan dokument koji sluZi za identifikaciju
duvara na radnom mjestu.



U pogledu izne5enih zahtjeva inspektor Muamer Bajraktarevi6 se obratio prisutnima sa
prijedlogom da se zahtjevi Komore za sastanke upute Policijskim upravama i da se u svakom

sludaju obavijesti i policijski komesar vezano za sastanke, u cilju utvrdenja dinamika tih

sastanaka i rje5avanja odredenih upita od strane Komore prema policijskim organima.

Samostalni inspektor Miralem Music je istakao da ce policijski komesar biti obavje5ten o

odrZavanju ovog sastanka i da 6e Komora pojedina6no dogovarati sastanke sa Policijskim
upravama u Kantonu.

Za pitanje prema Komori se javio inspektor Jusuf Jaganjac sa konkretnim pitanjem za5to se

Komora obratila prema Kantonalnom ministarstvu obzirom da je registrovana za podrudje

FBiH-e i da se va2eci Zakon o Agencijama za za5titu ljudi i imovine primjenjuje na nivou

FbiH, te je istakao da se vi5e okvirno i5lo u tematiku problema i naveo da se zajedniCkim

snagama mo2e uticati na promjenu tih va2e6ih propisa.

U odgovoru na to pitanje istaknuto je da Komora ima punu podrsku Federalnog minsitarstva
unutra5njih poslova, obzirom da je FMUP dao na koriStenje prostor u Domu policije Komori a

Vlada FBiH-e odobrila kao i da je u izradu prednacrta odredenih zakona Vlada FBiH-e u

radnu grupu ukljudila i Komoru sa njenim predstavnicima nagla5avaju6i da Vlada u svom
radu Komoru posmatra kao partnera koji moZe sudjelovati u izradi zakonskih propisa.

Komora ovim sastankom Zeli dodatno razviti i pobolj5ati saradnju i na kantonalnom nivou ali i

finjenica da je u Kantonu Sarajevo najveca koncentracija ljudi u vidu osiguranja za5tite ljudi i

imovine, obzirom da oko 60% zaStitara je angaZovano na poslovima za5tite ljudi i imovine od

strane Agencija.

Predstavnici Komore su se jo5 jednom iskreno zahvalili na ukazanom povjerenju i

razumjevanju za odrlavanje sastanka i izrazili punu spremnost za razvtiarye joS bolje
saradnje istvaranja boljeg i potpunijeg sigurnosnog ambijenta u cjelokupnom dru5tvu.
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